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Питање постављено Државној комисији за интегрисано управљање границом Босне и 

Херцеговине – „Комисија за интегрисано управљање границом је дала своју сагласност 

за привремено отварање постојећег моста између Братунца и Љубовије од 1. маја до 

краја децембра 2013. године за теретни саобраћај носивости до 25 тона. Међутим, ова 

одлука није извршена до данас, па ме занима из којих разлога није реализована и када 

ће бити реализована?“ 
 


